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lJprzejmie prosze o udzielenie odpowiedzi na jakim etapie jest zalotwiana od

kilku lat proibo kilku mieszkartc6w ul. Kujawskiej L9 dotyczqcej Posadzenie lywoplotu
krzew6w lub innej zieleni wzdlui pienuszych klotek od strony halkon6w /tylu budynku/
Kujawska 79."

Przypomnq, 2e w dotychczasowej korespondencji zapewnil Pan mieszkafic6w i mnie ,

2e uwzglqdni w/w proSbq o wykonanie tego2 zodania w 2019 roku tym bordziei, 2e iest to

malo kwoto Srodkow finonsowych, kt6ra by zagrozita reolizacji tegorocznego budietu

miosto.

R6wnie2 w/w zodnie zglaszane bylo przez mieszkoric6w podczas spotkania Pana

Prezydenta z mieszkaficamiOsiedla Poludnie w dniu 18.04.2018 roku .

Nie wyobra2om sobie by slu2by komunalne nie zreolizowoly proSby mieszkaric6w

wynajdujqc roine sposoby by oddalil problem od siebie.

Proszq o udzielenie odpowiedzi jak i kiedy w/w zodanie bqdzie wykonane ,,bo czos

plynie"
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